
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25 de enero 2021

Hora inicio/fin: 20:00 / 21:00

Lugar: Telemática

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Miembros ausentes: 

D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Francisco Martinez Gómez
D. Pascual Barreda Martínez

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AMPA CEIP Vicente Artero

Vecino (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady(*)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady (*)

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretari  a  :  
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar la orden del
día establecido: 

1.-  APROBACIÓN  DEL  ACTA  ORDINARIA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO
OESTE CELEBRADA EL 21 DE DICIEMBRE DE 2020.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 21 de
diciembre de 2020, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte del Sr. Presidente se da cuenta de los trámites y las distintas soluciones
que  se  han  llevado  a  cabo  según  las  propuestas  y  sugerencias  expuestas  por  los
miembros de la Junta, siendo leídos los informes de cada negociado por la Secretaria de la
Junta.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, expone
que  se  ha  personado  en  la  oficinas  donde  está  expuesto  el  PGOU y  los  técnicos  le
comunican que ahora es el momento de las alegaciones, por lo que como hay unos puntos
que no ven claros,  como las  anchuras de los viales  en la  Urbanización La Choquera,
comenta que presentaran las alegaciones pertinentes, el Sr. Presidente explica los trámites
que los técnicos están estudiando sobre los metros de anchura de dichos viales. Reitera el
cambio de la señalización donde indica la Urbanización La Choquera que está deteriorada
y la Sra. Verónica Ruiz, puntualiza que esté bien escrito el nombre de dicha Urbanización.
Por  último  solicita  se  limpie  con  mas  frecuencia  la  zona  donde  están  ubicados  los
contenedores.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, comenta el incidente
que hubo por la caída de un poste de luz junto a la parada de Autobús de Benadresa (línea
6) y que no pudo hacer en unas horas parada en dicha zona por el riesgo que ello suponia.

El  Sr.  Pedro Bermúdez,  representante de la  AVV Grupo Reyes y Ctra Alcora,
comenta que, la semana del temporal, llamaron a la cuba por problemas de embozo en la
calle  Maestro  Guridi,  por  lo  que reitera  la  revisión  del  alcantarillado  del  Grupo Reyes.
También reitera la instalación de una farola en la calle Maestro Moreno Torroba (Grupo
Reyes) frente a los números 25 y 27, el Sr. Presidente informa que se está esperando a los
contratos nuevos para las farolas Led.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, solicita el arreglo de
un bache que hay en la Ctra. Alcora justo bajando el puente (Grupo Venta Nova delante de
Tecnocar). Reitera la instalación de farolas en la calle Sacañet. Pregunta por los anclajes
que se han quedado después de quitar los contenedores de basura y que éstos aún no se
han repuesto, el Sr. Presidente explica como está la situación sobre el tema de reciclaje.
Solicita la instalación de un contenedor de basuras en la Ctra. Alcora (frente al Bovalar),
pues hay varios masets y no hay ninguno en esa zona, y que por lo menos instalen dos
contenedores  uno  en  la  calle  del  Almendro  y  otro  en  la  calle  Canal  donde  están  los
anclajes.

 
Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna

horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de
la Junta, en el lugar y la fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

NÚM. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25 de gener 21

Hora inici/fi: 20:00 / 21:00

Lloc: Telemàtica

Membres assistents:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Membres absents: 

D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Francisco Martinez Gómez
D. Pascual Barreda Martínez

President (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AMPA CEIP Vicente Artero

Veí (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldia)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady(*)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària  :  
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit: 

1.- APROVACIÓ DE l'ACTA ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST
CELEBRADA EL 21 DE DESEMBRE DE 2020.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  21  de
desembre de 2020, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part  del Sr. President se na dona dels tràmits i  les distintes solucions que
s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposades pels membres de la
Junta, sent llegits els informes de cada negociat per la Secretària de la Junta.

3º.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, exposa que
s'ha personat en l'oficines on està exposat el PGOU i els tècnics li comuniquen que ara és
el moment de les al·legacions, per la qual cosa com hi ha uns punts que no veuen clars,
com les amplàries dels vials en la Urbanització La Choquera, comenta que presentaren les
al·legacions pertinents, el Sr. President explica els tràmits que els tècnics estan estudiant
sobre els metres d'amplària dels dits vials. Reitera el canvi de la senyalització on indica la
Urbanització La Choquera que està deteriorada i la Sra. Verónica Ruiz, puntualitza que
estiga ben escrit el nom de la dita Urbanització. Finalment sol·licita es netege amb mes
freqüència la zona on estàn ubicats els contenidors.

El Sr. Vicent Francesc Sals, Regidor del Partit Popular, comenta l'incident que va
haver-hi per la caiguda d'un pal de llum junt amb la parada d'Autobús de Benadresa (línia
6) i que no va poder fer en unes hores parada en la dita zona pel risc que això suposava.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AVV  Grup  Reyes  i  Ctra  L'Alcora,
comenta que, la setmana del temporal, cridaren a la bóta per problemes d’embosos en el
carrer Mestre Guridi, per la qual cosa reitera la revisió del clavegueram del Grup Reyes.
També reitera la instal·lació d'un fanal en el carrer Mestre Moreno Torroba (Grup Reyes)
enfront dels números 25 i 27, el Sr. President informa que s'està esperant als contractes
nous per als fanals Led.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, sol·licita l'arreglament
d'un clot que hi ha en la Ctra. L'Alcora just abaixant el pont (Grup Venda Nova davant de
Tecnocar). Reitera la instal·lació de fanals en el carrer Sacañet. Pregunta pels ancoratges
que s'han quedat després de llevar els contenidors de fem i que estos encara no s'han
reposat, el Sr. President explica com està la situació sobre el tema de reciclatge. Sol·licita
la instal·lació d'un contenidor de fems en la Ctra. L'alcora (enfront del Bovalar), perquè hi
ha diversos masets i no hi ha cap en eixa zona, i que almenys instal·len dos contenidors un
en el carrer de l'Ametler i un altre en el carrer Canal on estan els ancoratges.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una
hores, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la Junta,
en el lloc i la data al principi expressats.
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